
Kunnanvaltuusto § 78 13.09.2021

KYSELYTUNTI

Kvalt § 78 Valtuutetuilla on hallintosäännön 127 §:n mukaan oikeus esittää kunnanhallitukselle
kyselytunnilla vastattavaksi lyhyitä enintään kolmen (3) minuutin pituisia, kulloinkin
yhteen asiaan kohdistuvia kysymyksiä kunnan hallinnon ja talouden hoitoa koskevista
asioista.

Kyselytunti järjestetään valtuuston kokouksen yhteydessä, jollei valtuusto toisin päätä.
Kyselytunti on julkinen ja järjestetään myös tarvittaessa.

Kysymys on toimitettava pääsääntöisesti kirjallisena keskustoimistoon viimeistään neljä
(4) päivää ennen valtuuston kokousta. Myöhemmin toimitetut kysymykset sekä
kysymykset, joihin ei kyselytunnilla ehditä vastata, siirtyvät seuraavaan kyselytuntiin.
Kysymykset otetaan vastattaviksi niiden saapumisjärjestyksessä. Puheenjohtajalla on
kuitenkin oikeus määrätä tasapuolisuutta noudattaen muukin vastaamisjärjestys.

Saatuaan kunnanhallitukselta vastauksen kysymykseen esittäjällä on oikeus tehdä
kaksi asiaan liittyvää lyhyttä kysymystä. Kysymysten johdosta ei käydä keskustelua.

Puheenjohtajana kyselytunnilla toimii valtuuston puheenjohtaja.

Ehdotus: Kunnanhallituksen puheenjohtaja ja/tai kunnanjohtaja vastaavat hallintosäännön 127
§:n mukaisesti tehtyihin kysymyksiin.

Päätös: Mika V Kellokoski:
 - Keskustan valtuustoyhmän ryhmäkokouksessa käytiin keskustelua Kehitysyhtiön ja

Kosekin roolista ja kunnan tulevaisuudesta. Mika V Kellokoski kysyi Keskustan
valtuustoryhmän puolesta onko Kehitysyhtiön yhtiökokousta mahdollista siirtää
myöhempään ajankohtaan?
 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että kokousta voidaan siirtää

myöhempään ajankohtaan.

 Mikko Tamminen kysyi:
 - missä vaiheessa on Puukoulu-projekti.

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että suunnitelmat on valmiit ja kilpailutus
saadaan käyntiin tämän viikon aikana.

 - onko Oksakosken koulun sisäilma mennyt pahempaan vai parempaan suuntaan, kun
rakennusta ei ole käytetty.

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että koulurakennuksen kunnosta on
asiantuntijalausunnot ja sisäilmaongelmaa on käsitelty AVI:n työsuojelupuolen
kanssa.

 - Mikä on Oksakosken koulurakennusten jatkokäyttösuunnitelma?
 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että rakennusten jatkokäytöstä ei ole

tehty linjauksia.

 Anni Hertteli kysyi:
 - Onko uuden päiväkodin nurmialueet tarkoitus olla saviheinällä?

 Kunnanjohtaja Lauri Laajala vastasi, että asia on huomioitu
vastaanottotarkastuksessa.

 - Minkälaiset suunnitelmat kunnalla on tulevaisuudessa asuntotilanteen osalta?
 Kunnanjohtaja Lauri Laajala totesi, että asuntotilanne on tiedostettu ja tarvetta



olisi uusille asunnoille. 
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